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Torestorps Fiber interimstyrelse jobbar med en förstudie för att 

undersöka förutsättningarna för en fibernätsutbyggnad i 

Torestorp. Här kommer en liten lägesrapport. Mer info finns på:  

 

www.torestorpsfiber.se 

 

 

 

http://www.torestorpsfiber.se/


Varför fiber? 

Vi vet inte hur morgondagen ser ut. Men vi kan vara säkra på att nya tjänster som 

förutsätter hög kapacitet utvecklas hela tiden. Det befintliga kopparnätet (ADSL) 

kommer inte att ha tillräcklig kapacitet för morgondagens behov. Fiber är den 

framtidssäkra lösningen. 

Mobilnätet byggs hela tiden ut, men det kan aldrig bli mer än ett viktigt 

komplement till ett fast nät. Mobilnätet har en begränsad räckvidd och kan därför 

aldrig bli geografiskt heltäckande. Dessutom delar alla på masternas kapacitet, 

vilket gör att kapaciteten ändå inte kommer att räcka till när mobilnätet utnyttjas i 

betydligt större omfattning. 

Telia har påbörjat nedmonteringen av sina telestationer. För att säkerställa 

telefonin och inte tvingas förlita sig till mobila lösningar, behövs andra alternativ. 

Fibernäten används inte bara till internetuppkoppling, utan även till telefon och tv. 

En fibernätsutbyggnad är förvisso inte gratis. Men genom att samla telefon, 

internettuppkoppling och tv hos en tjänsteleverantör, sparar man åtskilliga kronor 

varje år. Alltså blir det på sikt en kostnadsbesparing. 

Husköpare kommer framöver i allt högre utsträckning efterfråga att husen är 

fibernätsanslutna. Fastigheter med fibernätsanslutning kommer därmed att få ett 

högre attraktionsvärde på fastighetsmarknaden. 

Regeringen satsar 1 miljard kronor på utbyggnad av fibernät på landsbygden. 

Målet är att år 2020 ska 90 % av alla hushåll och företag ha tillgång till bredband 

om minst 100 Mbit/s. I Torestorp varierar hastigheten kraftigt, från några få 

Mbit/s upp till 8-10 Mbit/s och i vissa fall något mer. Vill vi tillhöra de 90 % och få 

del av de pengar som satsas? Då måste vi komma igång med vår 

fibernätsutbyggnad inom en snar framtid! 



Hur långt har vi kommit i Torestorp? 

Den 9 april arrangerade Torestorps Framtid en informationsträff i Torestorps 
bygdegård, då sakkunniga bjudits in för att berätta om vad fiber är, vad en 
fibernätsutbyggnad innebär och varför det ses som en nödvändig utveckling. 
Uppslutningen på mötet var god och intresset för fiber var stort. På mötet 
bildades en ideell arbetsgrupp, tillika interimstyrelse, med uppgift att genomföra 
en förstudie för att undersöka förutsättningarna för en fibernätsutbyggnad i 
Torestorp. Här följer en summering av vad vårt arbete omfattar i stora drag: 

 Torestorps Framtid har ansökt om och erhållit bidrag från Leader Sjuhärad för 
att en arbetsgrupp skulle genomföra förstudien. Torestorps Framtid gjorde även 
i ett tidigt skede anmälan till länsstyrelsen för att få en köplats till bidrag för 
grävning och kanalisering. 

 I förstudien gör vi en grov planering av nätdragningen för att få bra 
grunduppgifter till kostnadsberäkningen. 

 Vi har löpande kontakt med Vattenfall och andra aktörer som kan komma att 
genomföra grävarbeten, för att i mesta möjliga mån kunna samförlägga rör. 

 Vi undersöker utbudet av tjänsteleverantörer (Telia m fl) för att få en bra bild av 
vilket utbud som erbjuds samt kostnader för olika alternativ. 

 Vi har gjort en sammanställning av alla potentiella medlemmar inom Torestorps 
socken. (600 fastigheter och företag.) 

 Vi har tagit kontakt med olika banker för att undersöka vilka erbjudanden de har 
för fiberföreningar och deras medlemmar beträffande lån, fakturahantering etc. 

 Vi har kontaktat angränsande byalag och fiberföreningar för att samverka och se 
hur vi kan knyta samman byanäten på bästa sätt. 

 Vårt löpande arbete, fakta om fiber, frågor och svar mm publicerar vi på 
www.torestorpsfiber.se. Vi informerar även via Torestorps Facebooksida, 
www.facebook.com/torestorp.se och Twitter @TorestorpsFiber. Följ oss och 
håll dig uppdaterad om hur arbetet fortskrider! 

 Vår målsättning är att förstudien ska vara klar i september, då vi kommer att 
presentera resultatet av förstudien på ett möte i bygdegården. Inbjudan till 
mötet kommer att skickas via Markbladet samt finnas på hemsidan. Om mötets 
närvarande anser att vi ska gå vidare med arbetet, kommer en ekonomisk 
förening att bildas för att genomföra fibernätsutbyggnaden. 
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Torestorps Fiber interimstyrelse 

Vill du komma i kontakt med styrelsen, maila kontakt@torestorpsfiber.se eller 
använd nedanstående kontaktuppgifter. 

Gunilla Esbjörnsson 
Ordförande/projektledare 
Skolbacken 12, Torestorp 
tel: 0320- 558 66, 0735- 34 00 50, e-post: gunilla@torestorpsfiber.se 

Anna Frid 
Sekreterare 
Skolbacken 6, Torestorp 
tel: 0762 45 16 55, e-post: anna@torestorpsfiber.se 

Enar Larsson 
Skolbacken 16, Torestorp 
tel: 070 540 89 86, e-post: enar@torestorpsfiber.se 

Mattias Andersson 
Hägghult, Torestorp 
tel: 0739-882839, e-post: mattias@torestorpsfiber.se 

Kjell Andersson 
Getabo, Torestorp 
tel: 070-657 55 65, e-post: kjell@torestorpsfiber.se 

Göran Weiler 
Tån, Torestorp 
tel: 0320-555 29, 070-590 49 31, e-post: goran@torestorpsfiber.se 

Johan Christersson 
tel: 070 306 90 68 
Solbergavägen 8, Torestorp, e-post: johan.c@torestorpsfiber.se 

Johan Eliasson 
Skog, Torestorp 
tel: 0733 49 01 31, e-post: johan.e@torestorpsfiber.se 
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